
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2009 – Nr. 61. 

 

VRAGEN van D66, de heer P.J.R. van de Wilt betreffende Buitenschoolse opvang 

(BSO). 

(Binnengekomen: 7 oktober 2009.) 

 

D66 heeft onderzoek gedaan naar de BSO in Groningen. De fractie heeft gesproken 

met scholen en kinderopvang organisaties. D66 ziet dat er veel vraag is naar goede 

BSO in een veilige omgeving met een grote diversiteit aan activiteiten. D66 ziet dat 

we in Groningen nog niet overal zo ver zijn. Er bestaan nog steeds wachtlijsten, 

veilige locaties zijn niet altijd makkelijk te vinden en er wordt nog veel te veel 

gezeuld met kinderen. De scholen zijn onlangs gestart met het nieuwe schooljaar. De 

fractie heeft daarom de volgende vragen: 

 

1. Hoe zit het met de wachtlijsten voor de VSO, BSO en NSO? Zijn die er en zo 

ja hoelang is de wachtlijst en welke scholen hebben daarmee te maken? 

 

2. Het vinden van geschikte en veilige overblijfruimtes is een continue probleem. 

Herkent het college dit probleem en is het bereidt om een extra inspanning te 

doen? 

 

3. Een veelgehoorde klacht is het zeulen met kinderen van opvanglocatie naar 

school en andersom. Soms zijn kinderen wel een uur aan reistijd kwijt in 

plaats van het deelnemen aan activiteiten. Herkent het college dit probleem en 

is het bereidt om een extra inspanning te doen? 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 27 oktober 2009. 

 

1. Uit navraag bij een grote kinderopvangaanbieder (SKSG) in de stad blijkt de 

wachtlijstproblematiek niet onoverkomelijk te zijn. Er zijn weliswaar wachtlijsten 

voor BSO op bepaalde dagen en voor bepaalde locaties, maar veelal kan dit in 

overleg met ouders worden opgelost. Vanaf 1 augustus 2007 zijn basisscholen zelf 

verantwoordelijk voor het aanbieden van buitenschoolse opvang (BSO). De 

voorschoolse opvang (VSO) en de naschoolse opvang (NSO) maken deel uit van 

de BSO. Het openbaar onderwijs heeft voor het aanbieden van buitenschoolse 

opvang een contract afgesloten met de SKSG. In dit contract zijn voorwaarden 

zijn gesteld rondom (het beperken van) wachtlijsten.   

2. Wij herkennen dit probleem niet direct. De verantwoordelijkheid voor het bieden 

van (geschikte en veilige) overblijfruimtes ligt bij de basisscholen zelf en we 

hebben geen signalen ontvangen dat hier grote problemen zijn.  
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3. De verantwoordelijkheid voor de locatiekeuze ligt bij de kinderopvangaanbieder. 

Vaak wordt ernaar gestreefd om buitenschoolse opvang op "fietsafstand" aan te 

bieden. Hier zijn wij ook voor. De verantwoordelijkheid voor de keuze met welke 

aanbieder op welke locatie de school in zee wil gaan ligt bij de school. De school 

kan er ook voor kiezen om ruimte in haar schoolgebouw vrij te maken voor 

buitenschoolse opvang.  

 

 


